
Til folketingets miljøordfører

Jeg og andre i samfundet døjer med at støjen er blevet til problem for dem der bor i områder med tung 
trafik.  Her tænker jeg på at lastbilerne ændre deres lyddæmper så de larmer, og det må jo også give 
mere udslip af udstødning der skulle filtres men bliver på den måde udlet gennem en lyddæmper der er 
ændret til en form for sports udstødning. 

Der er også motorcykler der køre for næsten fuld udblæsning. Miljø er jo også støj, og jeg tror at vi er 
mange der ville sende jer en meget venlig tanke, hvis man laver regler for lige denne del at en af 
samfundet støjkilder. I må jo også havde oplevet disse støjkilder.    
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